
德國寶自然養生機 

商用系列

German Pool Tabletop 
Professional Series

Reliable. Fast. Efficient. Energy-Saving. 
The Perfect Solution for Your 
Commercial Kitchen.
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不含雙酚A
BPA-Free Blender Jar
選用FDA美國權威食品藥品管理認

可的Tritan™安全材料，不含雙酚

A (BPA)，可放心烹調。

Made of FDA approved BPA-free 
Tritan™ material, the blender jar 
allows you to cook safely.

更幼滑

更快捷

更美味

直流無刷摩打可低速運作的特性，讓德國寶自然養生機-商用系列配備600至15,000RPM超廣轉速範圍，配合超強扭力，可處理一般料理機無法完

成的搓揉程序。低轉速特設十段速度調節，可用作攪打麵團、肉餡，製作麵包、薄餅等中式包點或西式點心都得心應手。高轉速則延續養生機的傑

出性能，內置六大預設功能，輕觸按鍵即可破壁烹調出各款冷熱鹹甜健康飲品，製作細膩冰沙、濃郁豆漿以至香滑濃湯都無難度，甚至乾磨堅果藥

材亦可，全方位應付各種烹調需要。

The brushless DC motor can run in low speed. Which enables German Pool’s Professional High-speed Food Processor series to have an extensive speed range of 
600 - 15000 RPM, along with ultra-high torque design, it can complete kneading tasks that no ordinary food processor can handle.The flexible 10-speed option 
makes it possible to perform various tasks such as making Chinese buns,meat stuffing,bread,pancake and western snacks. With six one-click start automatic 
programs and good performance in speed,Professional High-speed Food Processor can make hot, cold drinks, sauces or desserts by a simple touch .Soft 
smoothie,fragrant soy milk and mellow bisque can be made with ease as well. Grinding nuts or herbal medicine is also possible.

一字旋風刀
High Carbon Mono-Blade
採用日本高碳鋼一字型旋風刀

頭，攪拌濃稠食物、固態食材、

乾磨效果同樣突出。

Excels in blending thick fluid or dry-
grinding, possible for blending solid 
ingredients like  meat.

專利波浪型杯底
Patented Wavy Design
波浪型不對稱杯底設計有效加強

杯內食材流動，達至3D立體攪

拌，更均勻細膩。

The “SmartCorner” design enhances 
torsion for an all-round and even 
blending effect.

超強扭力
Ultra-High Torque
直流無刷摩打超強抗阻保持轉速

恆定，高達3倍攪拌動力，能輕鬆

將較硬食物打至極幼細。

Anti-resistance and extra powerful, it 
can easily turn stiff ingredients into 
extremely fine mixtures.

產品規格 Specifications

*產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。產品外觀以實物為準。以上數字只供參考，產品安裝尺寸須根據實際環境而略作調整。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。Specifications and designs are subject to change without prior notice. 
The appearance of the actual product shall prevail. Above figures are for reference only. Actual installation dimensions may vary depending on room settings. Refer to www.germanpool.com for the most up-to-date version.

類別  Category 專業高速健康食品處理器
Professional High-speed Food Processor

型號  Model PHS-200

額定功率 Rated Power (kW) 1,200 W

電壓 Voltage / 頻率 Frequency 220 - 240V/50Hz

容杯容量 Jar Capacity 1.5 L

淨重 Net Weight 6.2 kg

機身尺寸 闊x深x高（毫米）
Product Divmensions WxDxH (mm)

(W)245 x (D)484 x (H)430

包裝尺寸  闊x深x高（毫米）
Package Divmensions WxDxH (mm)

(H) 427 (W) 305 (D) 288

顏色 Colour 黑色 Black

以自然養生機中被譽為「全能機王」的旋風系列作藍本升級改良而成的商用級進階

版，德國寶自然養生機-商用系列(PHS-200)破天荒採用直流無刷摩打(BLDC)，比傳

統摩打更穩定、壽命更長、噪音更低而效率更高。更配備超廣轉速範圍，集自然養

生機與專業廚師機多種功能於一身，無需繁複更換配件，即可輕鬆炮製出百變佳

餚，而且慳電環保，至適合咖啡室、酒店以及中小型食肆！

The unique application of brushless DC motor enables the brand new professional high-
speed food processor of Pro-Series, which is a standalone product in Kong Kong market, to 
surpass similar products in function and show excellent performance of food processor and 
stand mixer. Noise-free motor, ultra-high torque, no frequent parts changing and ecological 
energy-saving makes your various cuisines effortless, suitable for coffee shop, hotel and 
restaurant.
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土瓜灣新寶工商中心地舖
 
Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan  T. +852 2773 2888
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更多產品資訊
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